

Documentation Manager

Marco Schmidt



Marco is an expert for documentation management and labelling of power plants. He has worked in the construction industry for over 25 years, gaining experience with major power plant construction and engineering contractors. He is also an expert in drawing P&IDs and design and layout planning of power plants with various CAD systems.

Marco worked as a professional for maintenance and production of power plants and is currently working as a documentation manager for new build projects at home and abroad. As contract and site manager for labelling he is also responsible for a 2x800MW new build hard coal power plant.

Additionally, Marco is in charge of a sizable budget for his tasks. He is well practiced in communicating and dealing with suppliers concerning all aspects of documentation.

What gives you most satisfaction in your work?

I love to see it when out of small parts a vast body is created.

Why did you choose RWE TI?

I am interested in national and international projects and RWE Technology International offers the opportunity to work abroad in a highly interdisciplinary team with colleagues from different cultures.

“You will get your best solution!”

What it means to me:

We will solve your problems as if they were our own.

Documentation Manager

Marco Schmidt



Marco Schmidt ist Fachmann für Dokumentenmanagement und die Anlagenkennzeichnung. Er verfügt über mehr als 25 Jahre Berufserfahrung in der Bauindustrie, insbesondere im Umgang mit Anlagenbauern bei Großkraftwerksprojekten. Er ist zudem Experte im Zeichnen von RI-Fließbildern und in der Konstruktions- und Auslegungsplanung von Kraftwerken mit diversen CAD-Systemen.

Marco Schmidt war bereits in der Instandhaltung und im Betrieb von Kraftwerken tätig und arbeitet derzeit als Dokumentenmanager für Neubauprojekte in Deutschland sowie im Ausland. Als Vertragsmanager und Baustellenleiter für Anlagenkennzeichnung ist er zudem für den Neubau eines Steinkohlekraftwerks mit einer Kapazität von 2x800 MW verantwortlich.

Im Rahmen seiner Tätigkeiten ist Marco Schmidt für ein beträchtliches Budget verantwortlich. Er verfügt über ausgeprägte Kompetenzen in der Kommunikation und im Umgang mit Lieferanten in Bezug auf alle die Dokumentation betreffende Aspekte.

Was gefällt Ihnen an Ihrer Arbeit besonders gut?

Ich mag es zu sehen, wie sich aus vielen kleinen Teilen das große Ganze zusammensetzt.

Warum haben Sie sich für RWE TI entschieden?

Weil mich nationale und internationale Projekte reizen und RWE Technology International die Möglichkeit bietet, im Ausland in einem funktionsübergreifenden Team mit Kollegen aus verschiedenen Kulturen zusammenzuarbeiten.